
Pytanie:   

 

Witam pani Wójt, 

 

Moje pytanie zadane w imieniu mieszkańców Grabowca dotyczy ponownego rozpatrzenia oraz 

rozeznania przyłącza gazu w naszej miejscowości. Czy jest taka możliwość, jaka ilość odbiorców 

musiała by się zapisać i czy w ogóle taka możliwość jest aby była szansa na podłączenie gazu. 

 

                                                                                 Z poważaniem  

                                                                                 Mazuro Wioletta Sołtys, Radna wsi Grabowiec  

 

 

                                                                                                                     

Odpowiedź: 

 

Szanowna Pani Radna,  
 
Przede wszystkim należy uściślić, kto taką inwestycję może przeprowadzić, a więc gmina nie 
wybuduje gazociągu, aby mieszkańcy mogli się do niego przyłączyć. Może to zrobić jedynie 
firma, która dostarcza gaz do budynków mieszkalnych. Jako gmina możemy starać się i 
rozmawiać z potencjalnymi firmami, które mogłyby być zainteresowane realizacją tego zadania. 
Jak Pani wiadomo od 2019 roku pracujemy nad możliwością wybudowania gazociągu dla 
miejscowości Słone i Radomia. Firma prywatna, która miała rozpocząć inwestycję nieoficjalnie 
poinformowała gminę, że na dzień dzisiejszy realizacja tego zadania wiąże się z dużymi 
nakładami finansowymi, co jest związane z kryzysem gospodarczym i inflacją. Głównym 
argumentem firmy prywatnej jest rentowność inwestycji. Oczywiście nie poprzestaniemy na tych 
działaniach. Jednakże z danych, jakie uzyskaliśmy od państwa, jako miejscowości po 
przeprowadzonych ankietach, zainteresowanie przyłączem do gazu było zbyt małe w stosunku 
do kosztów inwestycji.    
 

 
 
     

 

                                                                                      Z poważaniem  
 

Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 
 


